
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI DRÓG, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

ZA MIESIĄC GRUDZIEŃ 2019 R. 

 

 

Komisja w grudniu spotkała się 12.12.2019  pracując zgodnie z planem pracy komisji. 

Komisja obradowała na następujące tematy: 

      1.   Opracowanie planu pracy komisji na 2020 rok. 

2. Podsumowanie pracy komisji. 

3. Opiniowanie uchwał. 

 

Komisja 12.12.2019  zapoznała się z pismami: 

- pismo kierowane do Starostwa Powiatowego w sprawie oznakowania poziomego na drodze 

2014D; 

- pismo kierowane do Starostwa Powiatowego w sprawie przeglądu chodników przy drogach 

powiatowych; 

- pismo kierowane do DSDiK w sprawie przeglądu i odtworzenia oznakowania drogi W-362 w 

miejscowości Romnów; 

- pismo kierowane do DSDiK w sprawie przeglądu stanów chodników przy drogach 

wojewódzkich; 

- pismo od Starostwa dotyczące przejść wyniesionych -pismo Sołtysa Sołectwa Gniechowice-

Stary Dwór z prośbą o zweryfikowanie możliwości przeniesienia kwoty przeznaczonej na 

wykonanie łącznika ul. Porzeczkowej w Gniechowicach i wykonanie w jej ramach nakładki na 

fragmencie ul. Kąteckiej - od mostu w lewo do lasu, przez tzw. Osiedle Ogrody w 

Gniechowicach; 

- podziękowania Komendanta Miejskiego Policji za przekazane środki finansowe; 
- zapoznała się z terminem konsultacji społecznych w sprawie projektu drogi Smolec - 

Jaszkotle, które odbędą się w świetlicy wiejskiej w Smolcu w dniu 16.12.2019r. o godz. 17:00. 

 

Następnie komisja obradowała w sprawie utworzenia planu pracy komisji na rok 

2020.Członkowie komisji zapoznali się z propozycją planu przedstawionego przez 

przewodniczącego komisji i ustalili, że do końca grudnia zostaną przedstawione propozycje 

dopisania różnych punktów do planu działań komisji. 

Trzecim punktem było opiniowanie propozycji Urzędu inwestycji w obrębie działu 600 w 

paragrafie 6050 Modernizacja poboczy dróg, chodników i nakładek asfaltowych na rok 2020. 

Komisja wstępnie zaakceptowała  propozycje podane przez Wydział Transportu i Dróg. 

 

Komisja Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w grudniu opiniowała uchwały: 

– w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg 

gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Miasta i Gminy Kąty Wrocławskie, 

– w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia wysokości stawek opłaty 

targowej i sposobu jej poboru na terenie miasta i gminy Kąty Wrocławskie w roku 2020. 

 

 

Komisja w miesiącu styczniu planuje spotkać się 23.01.2020. 

 

 

Przewodniczący Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                             Piotr Sobko 


